

Updates on South America:

1. **Bird Flu Outbreak:** Chilean authorities reported a new bird flu outbreak at an industrial facility in the southern part of the country. The report said the birds, which were egg producers, in the industrial plant were sacrificed. The center had between 4,000 to 5,000 specimens. Argentina also recently detected bird flu in an industrial setting. Similar outbreaks have been reported in 14 countries of the region. The United Nations Agency for Food and Agriculture (FAO) is holding a meeting in Santiago, Chile with representatives from Latin American countries regarding an action plan to control the spread of the disease.
2. **Climate Change:** According to a Moody's Analytics report, climate change could cost Latin America nearly a fifth of its gross domestic product (GDP) by the end of the century if no new policies are in place to curb its impact. The analysis reported that the current climate change will lead to even more infrastructure damage, poorer health and higher costs of policy interventions at later time.

Prayers for South America:

1. **Bird Flu Outbreak:** Pray for countries to work together at the upcoming UN meeting to design and execute a plan to control the spread of the bird flu. Pray for God's provisions for farmers who suffer great economic losses. Pray for wisdom for government leaders to maintain reasonable supplies and pricing of poultries and related products.
2. **Climate Change:** Pray for government leaders to recognize the economic, social and environmental impact of the severe climate change. Pray for wisdom and discernment to create policies to better preserve the environment. Pray that these climate changes heighten people's awareness to better protect the environment that God has created for us to enjoy.

Prayers for Chile Church

1. Pray for the continuous growth of the Chinese Chile church, the development of the gospel ministry, and the spiritual revival of the church.
2. Pray for the 5 church core leaders to serve in unity.
3. Pray for Pastor Siu Hua and Yuyu C-mo and ask the Lord to guide them in the future ministry path. Pray for their new house construction. Thank God for His guidance and help. The house construction is nearly completed. Ask God for His provisions for the remaining works.
4. Pray for the spiritual growth of the brothers and sisters, especially the brothers and sisters who are far away from God, and ask the Holy Spirit to move them. So that they can turn to God and return to the big family of Christ.
5. Pray for our next generation, asking the Lord to lead and give them a peaceful, obedient and teachable heart. Pray for our church's newly established children's ministry and youth fellowship.
6. Pray for the theme and location of the next summer retreat and all related preparations.

7. Pray that the Lord will lead the growth of the couples' fellowship in our church. May God lead each of the couples to establish a beautiful relationship with God, and let each of our families be built in the Lord!
8. Pray for the Thursday morning prayer meeting and bible study group as well as Sunday service participation. May God move the hearts of more brothers and sisters to participate.

南美洲 (week of 3/26 – 4/1/2023)

南美最新情況:

1. **禽流感爆發**：智利當局報告在該國南部的一個工業設施爆發新的禽流感。報告稱，工業廠房中產蛋的鳥類被宰殺。該中心擁有 4,000 至 5,000 個標本。阿根廷最近也在工業環境中檢測到禽流感。南美地區 14 個國家報告了類似的疫情。聯合國糧食及農業署 (FAO) 正在智利聖地亞哥與來自拉丁美洲國家的代表舉行會議，討論控制該疾病傳播的行動計劃。
2. **氣候變化**：根據穆迪分析公司的一份報告，如果沒有新的政策來遏制氣候變化的影響，到本世紀末，拉丁美洲可能會損失近五分之一的國內生產總值 (GDP)。分析報告稱，當前的氣候變化將導致更多的基礎設施破壞、更差的健康和更高的政策干預成本。

為南美禱告:

1. **禽流感爆發**：為即將召開的聯合國會議上共同努力計劃和執行控制禽流感傳播的方案禱告。為遭受巨大經濟損失的農民祈求神的供應。祈求政府領導人有智慧維持家禽及相關產品的合理供應和定價。
2. **氣候變化**：祈求政府領導人認識到嚴重的氣候變化對經濟、社會和環境的影響。祈求智慧和洞察力製定政策以更好地保護環境。祈求這些氣候變化能提高人們的意識，更好地保護神為我們創造的環境。

為智利教會禱告:

1. 為智利南區華人宣道會的發展和福音事工的開展以及眾教會復興禱告。
2. 為教會同工們合而為一心侍奉禱告。
3. 為我們教會的領袖少華傳道和玉瑜師母的侍奉和健康禱告，求主帶領他們未來事奉的道路，以及為他們新房裝修禱告，感謝主的帶領和幫助，少華傳道的新屋裝修已接近完工，剩下的細節也求主繼續幫助。
4. 為弟兄姐妹靈命成長禱告，特別是遠離神的弟兄姊妹，求聖靈動工，讓他們迴轉向神，重回基督大家庭。
5. 為我們的下一代禱告，求主帶領，賜給他們安靜順服受教的心。為我們教會的兒童事工、青少年團契代禱。
6. 為下次營會的主題、選址等一切的籌備工作禱告。
7. 求主帶領我們教會夫婦團契工作的開展，帶領我們每一對夫婦和神建立美好的關係，讓我們每一個家庭都建立在主的里面！
8. 為星期四的早禱會和查經小組代禱以及星期天主日聚會代禱。求神感動更多弟兄姊妹的心來參加